
Gregor 
Zemljič
glasbeni 
producent

Slovenska glasba trenutno doživlja 
preporod. Na alternativni sceni, kjer 
je veliko izjemno zanimivih glasbe-
nih skupin, vre. 

Tomaž 
Pezdirc
glasbeni 
urednik

Živeti od glasbe je privilegij, ki ga pri 
nas uživajo le redki glasbeniki. Mno-
gi med njimi znajo svoje glasbeno 
znanje vplesti na različna področja.

Tomaž  
Čop
glasbeni 
urednik

Če se glasbeniki ne podredijo trenu-
tnim trendom, ne morejo pričako-
vati, da jih bomo vrteli. Nekateri to 
razumejo, večina pa pač ne.


